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     ОБЩИНСКИ СЪВЕТ СТРУМЯНИ 
 

ПРОТОКОЛ №24 
 

Днес, 16.05.2025 год. / петък / в ритуалната зала на община Струмяни се проведе  

24-то извънредно заседание на ОбС Струмяни 

 

На заседанието присъстват: 

• Севделина Траянова - ПП „Обединени земеделци“ 

• Мария Паскова – ПП „Обединени земеделци“ 

• Красимир Димев – ПП „Обединени земеделци“ 

• Зоя Иванова - ПП „Обединени земеделци“ 

• Величка Манолска - ПП „Обединени земеделци“ 

• Анита Митрева  - ПП „Обединени земеделци“ 

• Радослав Пецанов - ПП „ГЕРБ” 

• Кирил Писков – ПП „ГЕРБ“ 

• Никол Тимева-Митрева  - ПП „ГЕРБ“ 

• Славчо Благоев – ПП „ГЕРБ“ 

• Васил Атанасов – ПП „ГЕРБ“ 

• Блажка Христова – Независим 

• Борислав Чиликов – Коалиция „ Продължаваме Промяната – Демократична 

България“ 

 

Заседанието бе открито в 10:15 часа от г-жа Севделина Траянова – председател на ОбС 

– Добър ден, колеги! Добре дошли на двадесет и четвъртото извънредно заседание на 

Общински съвет Струмяни. На заседанието присъстват кмета на общината г-н Емил 

Илиев, г-н Иван Секулов секретар на общината, кмета на село Илинденци и бюджетара 

на общината. На вашето внимание е предложен следния проект на дневен ред: 

 

ДНЕВЕН РЕД: 

1.Предложение относно разглеждане и приемане на проектобюджета на община 

Струмяни за 2025 година. 

    /Вносител: Кмет на община Струмяни- Емил Илиев / 

 

2.Предложение относно определяне размера на основното трудово възнаграждение на 

кмета на община Струмяни и кметовете на кметства. 

                                                            /Вносител: Кмет на община Струмяни- Емил Илиев / 

 

3. Предложение относно даване на мандат от Общински съвет Струмяни на 

представител на община Струмяни за участие на редовно заседание на Общото 

събрание на Асоциация по ВиК на обособената територия, обслужвана от „ВиК” 

ЕООД, град Благоевград, което ще се проведе на 03 юни 2025 година. 

                                                            /Вносител: Кмет на община Струмяни- Емил Илиев / 

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Имате ли коментар по дневния ред? 
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Не постъпиха коментари. 

 

Гласува се: Дневен ред на 24-то извънредно заседание на ОбС Струмяни  

С 13-за , против -0, възд.се -0  ОбС прие Дневен ред на 24-то извънредно заседание на 

Общински съвет Струмяни 

ДНЕВЕН РЕД: 

1.Предложение относно разглеждане и приемане на проектобюджета на община 

Струмяни за 2025 година. 

    /Вносител: Кмет на община Струмяни- Емил Илиев / 

 

2.Предложение относно определяне размера на основното трудово възнаграждение на 

кмета на община Струмяни и кметовете на кметства. 

                                                            /Вносител: Кмет на община Струмяни- Емил Илиев / 

 

3. Предложение относно даване на мандат от Общински съвет Струмяни на 

представител на община Струмяни за участие на редовно заседание на Общото 

събрание на Асоциация по ВиК на обособената територия, обслужвана от „ВиК” 

ЕООД, град Благоевград, което ще се проведе на 03 юни 2025 година. 

                                                            /Вносител: Кмет на община Струмяни- Емил Илиев / 

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Само да кажа за протокола, че г-жа Гутева гл. 

счетоводител на общината не присъства поради причини от семеен характер. В 

момента са в болница с детенцето и със съмнение за счупена ръка. Но г-жа Любка 

Трендафилова бюджетара на общината е тук, така че няма проблем. 

 

 

Точка първа от дневния ред: 

Предложение относно разглеждане и приемане на проектобюджета на община 

Струмяни за 2025 година. 

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни зачита предложението. 

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Обсъден беше много подробно на 

заседанието на комисиите. Сега имате ли някакви въпроси, допълнения? 

 

Г-н Благоев – ПП „ГЕРБ“ – Можем да направим едно обобщение на бюджета като цяло 

и тогава да гласуваме. 

 

Г-н Емил Илиев – кмет на община Струмяни зачита направеното от него предложение 

на проектобюджет на община Струмяни за 2025 година. 

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Всички тези неща са съобразени със 

законовите изисквания чисто процентно. Надвишаването на тези проценти автоматично 

ще предизвика проверки от Сметна палата и от АДФИ. На страница първа е описана 

нормативната база на, която се позоваваме и от там нататък са разчетени всички 

параграфи на бюджета на община Струмяни за дейности държавна отговорност и 
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местна съответно. За да не изчитаме отново всичко подробно можем да кажем, че 

общия бюджет тази година е близо над дванадесет милиона. Без вътре да влизат 

проектите от европейско и национално финансиране. Лимитните капиталови разходи 

остават горе долу същите както миналата година. Завишение на заплатите около 15%. 

Това е в общи линии генерално за бюджет 2025 година. Как предлагате да действаме по 

бюджета? 

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Давам думата на г-н Писков. 

 

Г-н Писков – ПП „ГЕРБ“ – Г-н Кмете, аз и на предишни заседания съм го кавал, мисля 

че тук е момента да се говори кой, какви въпроси има. Защото извън тази зала, не 

зависимо дали има наблюдение, или не се изопачава информацията и това са клюки 

според мен. Да кажа аз защо гласувам бюджет, каква уговорка имам с теб. После нека и 

колегите да си кажат. Значи в тази година 2025 в бюджета има за моето село два обекта 

подпорна стена и навес. Вярвам, че ще има още един навес, който ще бъде по-голям. За 

това сме се разбрали. За предишните бюджети се направи за три месеца черква и за 

това се бяхме разбрали. Защото всякакви неща излизат от тук изопачени. За по-назад 

няма да коментирам. Не сме се разбрали да изпълнявам аз някаква поръчка от този 

бюджет. Не сме се разбрали с теб. Не сме се разбрали за гражданските договори. За 

тези неща не семе се разбрали, в смисъл да знаят хората, че аз не изпълнявам нищо, 

защото сме се разбрали и затова гласувам бюджет. И вярвам, че всеки един човек иска 

да се направи нещо за неговото населено място.Това е показно какво се случва при нас. 

За да няма други коментари и какви ли не клюки. Това исках да кажа. 

 

Г-н Благоев – ПП „ГЕРБ“ – В този бюджет е видно, че има за навсякъде по нещо 

направено и ние виждаме разпределението на капиталовите разходи какво е. Виждаме и 

това, което е направено. То е видно. Ние като група общински съветници сме ЗА 

приемането на бюджета на община Струмяни за 2025 година. Както сме го правили 

винаги до сега, така ще бъде и за напред. Никога не сме възпирали нещо, което е в 

полза на община Струмяни. Колеги, ние сме съгласни с така предложения 

проектобюджет на община Струмяни за 2025 година. Ако вие искате нещо да добавите 

сега е момента.  

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Давам думата на г-жа Митрева. 

 

Г-жа Митрева – ПП „Обединени земеделци“ – Аз искам само да добавя едно нещо. 

Съгласна съм с това, което казахте. Бюджета по принцип не е само за населените места 

и за улиците, както обикновено се случват там проблемите. Тук имаме и институции, 

които влизат в общия бюджет. Говорим за администрация, за училища, за центрове, 

защитени жилища, детски градини и очакванията на хората работещи в тези 

институции също са да бъдат гласувани тези средства. За да може нормално да си 

получаваме заплатите. За съжаление аз няма да гласувам бюджета, тъй като съм 

директор на детска градина, но становището на бюджетната комисия е положително.  

 

Г-н Пецанов – ПП „ГЕРБ“ – Г-жо Митрева, това не са доводи ние да гласуваме 

бюджета на община Струмяни за 2025 година. Говоря за това, което вие казахте, че ще 

нарушим другите институции, които са свързани с бюджета. По-скоро съм съгласен със 

Слави Благоев, с неговите доводи. Всеки има право на мнение, в случая и вие, но това 

не е причина да гласуваме бюджет.  

 



4 
 

Г-жа Митрева – ПП „Обединени земеделци“ – Г-н Пецанов, аз не казвам, че вие 

нарушавате нещо.  

 

Г-н Пецанов – ПП „ГЕРБ“ – Аз просто казах, че не съм съгласен с вашите доводи. 

 

Г-жа Митрева – ПП „Обединени земеделци“ – Аз съм съгласна с вашите доводи, че 

улиците трябва да се направят, че трябва да се инвестира в отделните населени места , 

което е много важно, но важен довод са и самите институции в общината. Това исках 

да подчертая. Като пресметнем колко хора работят в тези институции. 

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – И аз искам нещо да кажа. Центровете 

в Каменица имат по щатно разписание 54 човека, което е най-големия работодател в 

общината след администрацията. Затова важен е бюджета и на центровете.  

 

 Г-н Пецанов – ПП „ГЕРБ“ – Исках да кажа, че не е най-важното нещо в бюджета, това 

имах в предвид.  

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Аз мисля, че бюджета, който е 

предложен пред вас включва всички населени места на общината. Видно е през 

последната година, и не само просто е най-прясна, че във всички населени места има 

движение и се правят промени в положителна посока. Това е целта на бюджета всички 

да бъдат включени.  

 

Г-жа Тимева-Митрева – ПП „ГЕРБ“ – В крайна сметка администрацията работи за 

хората, детската градина работи за децата, ние правим всичко за хората, всичко е 

съвместно. Дали е администрацията, или е улицата, всичко е съвместно и е за хората.  

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Колеги, да не разводняваме темата. Мисля, че 

всички сте наясно и слава Богу работим добре през всичките тези години по простата 

причина, че има коментар и в комисии и в сесии където всяко едно нещо се коментира, 

гласува, или оттегля, ако няма консенсус. Много са малко моментите за тези години да 

се е работило на пук на някого. Затова нещата се случват колкото и да е тежко. 

Виждате, че да се стигне до една промяна за визията на населените места е плод на 

много дълго време. Виждате какво нещо правите и в Общинския съвет за гласуване, за 

проектиране и за набелязване на обекти. Тези обекти, които са определени през 

годините за финансиране от капиталови разходи не са измислица на кмета, или на 

Общински съвет, или на който и да било. Всичко това е в следствие на хората, които са 

ни  избрали,  и вас и мен, за да се случат нещата. Слава Богу вървим в правилна посока. 

Пак казвам всички сме мандатни и след нас идват други. Следващите могат да имат 

различна визия, но в тази ситуация, с този бюджет, всичко това, което сме обещали е 

коментирано с всички вас и с хората за да се случат всички тези неща. Най-вече да ги 

разплащаме, а не да ги влачим в годините и във времето. Така, че да запазим и някаква 

финансова дисциплина в общината, въпреки че не е лесно в такива малки общини. Пак 

казвам бюджета не е достатъчен за институциите, не е достатъчен за всички тези 

капиталови разходи, които искаме да направим за промяна на общината. За цялата 

публична инфраструктура, отделно с няколко национални обекта, които се случват на 

територията на община Струмяни. Ние сме длъжни също да вложим част от 

общинските инвестиции по линия на капиталови разходи за да се случат нещата 

съвместно с национално и местно инвестиране. Тук е случая да кажем, г-н Писков, че 

ние не искаме съглашатели. Искаме коментар по отношение желание за инвестиции и 
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да добавя на края каквото сме решили го правим. Винаги съм ви казвал отваряме обект 

и го затваряме. Не го оставяме във времето за да се отиде към следващо инвестиране. 

Никой няма интерес, независимо дали ви обвиняват, или не. Тук сме за да даваме 

обяснения и да си изпълняваме обещанията, които сме дали.  

 

Г-н Писков – ПП „ГЕРБ“ – Само да отговоря на кмета. Проблема може и да е от тук, от 

тази маса. Казват се различни думи от това, кой, какво е казал. Това искам да кажа. 

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Има камери. Бъдете сигурни, че хората 

наблюдават не само сесиите, но и комисиите. Затова ви казвам искрено съм благодарен, 

че комисиите ги правим като сесии и коментираме абсолютно всичко. Аз като кмет не 

мога да знам абсолютно всичко, което се случва. При положение, че съм длъжен и да 

пътувам, и да търся постоянно и финансиране, и срещи, контакти, и да надзираваш. 

Факт е, че вървим в правилна посока.  

 

Г-н Благоев – ПП „ГЕРБ“ – Всички колеги на тази маса трябва да знаем, че всичко 

което се коментира се вижда от хората. Дали информацията ще излезе по някакъв 

различен начин то се вижда от действията на всеки.  

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Всеки, който е дошъл тук е знаел, че 

ще бъде коментиран.  

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Дори и сега след гласуването на бюджета 

сигурно ще чуете, защо в Илинденци има толкова инвестиции, защо в Драката, но в 

различните етапи има различни преобладаващи инвестиции. Ние не можем да бъдем 

равномерно финансиращи органи за всяко едно село. Имали сме нужда от черква 

инвестирали сме в черква. Имали сме нужда от облагородяване в селото където ни е 

туризма инвестирали сме. Работим и в общинския център, защото ни обвиняваха, че не 

инвестираме в Струмяни. Друг е въпроса за поддръжката на всичко това, което правим. 

Не търсим оправдание. Ние си правим съответните изводи. Разполагаме с това, което е 

налично като персонал. Опитваме се да трансформираме и организацията на хората от 

временната заетост. Инвестираме и в хора и в техника когато видим, че има проблем, 

така че да се случват нещата. Лесно няма и бързи резултати няма. Благодаря ви! 

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Други коментари? 

 

Не постъпиха коментари. 

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Колеги, само да кажа, че аз също си 

давам отвод от гласуването, защото съм второстепенен разпоредител с бюджет. 

Преминаваме към процедура на гласуване. 

 

Г-жа Манолска – ПП „Обединени земеделци“ – Аз също си давам отвод от гласуването. 

 

 

Гласува се поименно: 

Предложение относно разглеждане и приемане на проектобюджета на община 

Струмяни за 2025 година. 
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№ 

Име Гласували  

„ЗА“ 

Гласували  

„ПРОТИВ“ 

Гласували 

„ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ“ 

1. Севделина Георгиева Траянова - - - 

2. Мария Петрова Паскова За  - - 

3. Красимир Динчов Димев За  - - 

4. Зоя Руменова Иванова За  - - 

5. Величка Давиткова Манолска  -  - - 

6. Анита Василева Митрева - - - 

7. Кирил Стоилов Писков  За  - - 

8. Радослав Кирилов Пецанов За  - - 

9. Никол Янкова Тимева-Митрева  За  - - 

10. Славчо Димитров Благоев За  - - 

11. Блажка Огнянова Христова За  - - 

12. Васил Пламенов Атанасов За  - - 

13. Борислав Йорданов Чиликов За  - - 

 

Съгласно чл.94, ал.2 и ал.3 от Закона за публичните финанси и чл.21 ал.1 т.6 от 

ЗМСМА, с 10 – за ; против – 0 ;  възд.се – 0  ОбС взе 

 

Решение № 165 

Общински съвет Струмяни реши: 

І. Приема проектобюджета на общината за 2025 година. 

ІІ. Одобрява следните показатели, според прогнозни данни: 

1. Максималния размер на новите задължения за разходи в размер до 15% от 

средногодишния размер на отчетените разходи за последните четири години, съгласно 

чл. 94, ал.3, т.1 от ЗПФ – 1 925 400лв.; 

2. Максималния размер на ангажиментите за разходи в размер до 50% от 

средногодишния размер на отчетените разходи за последните четири години, съгласно 

чл. 94, ал.3, т.2 от ЗПФ – 6 417 999лв; 

3. Размера на просрочените задължения от предходната година, които ще бъдат 

разплатени от бюджета за текущата година, съгласно чл. 94, ал.3, т.3 от ЗПФ – 499 

998.00 лв.; 

4. Размера на просрочените вземания, които се предвижда да бъдат събрани през 

бюджетната година, съгласно чл. 94, ал.3, т.4 от ЗПФ – 81 516.00 лв. 

5. Годишният размер на плащанията по общинския дълг за всяка община във всяка 

отделна година не може да надвишава 15 на сто от средногодишния размер на 

собствените приходи и общата изравнителна субсидия за последните три години, 

изчислен на базата на данни от годишните отчети за изпълнението на бюджета на 

общината, съгласно чл. 94, ал.3, т.5 и чл.32, ал.1 от ЗПФ – 277 200.00лв. 

6. Разчетите за разпределението на целевата субсидия за капиталови разходи, 

определена със закона за държавния бюджет за 2025г., по обекти за строителство и 

основен ремонт, за придобиване на материални дълготрайни активи – 1 514 100.00лв., 

съгласно Приложение №9 от проектобюджета; 

7. Актуализирана бюджетна прогноза 2025г.-2028г. 
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Точка втора от дневния ред: 

Предложение относно определяне размера на основното трудово възнаграждение 

на кмета на община Струмяни и кметовете на кметства. 

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни зачита предложението. 

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Колеги, има ли коментари по 

възнагражденията? 

 

Г-н Пецанов – ПП „ГЕРБ“ – Аз имам едно лично мое предложение. Не знам дали ще се 

съгласите, но аз съм длъжен да си кажа. Имам предложение да се вдигнат малко 

заплатите на кметовете на Добри Лаки, Игралище, Цапарево, Драката и Каменица. От 

предложените 1700 лв. да ги направим поне 2000 лв., защото каквото и да си говорим те 

са като общи работници за всичко.  

 

Г-жа Митрева – ПП „Обединени земеделци“ – Тогава и на кмета на Илинденци трябва 

да увеличим.  

 

Г-н Пецанов – ПП „ГЕРБ“ – Микрево и Илинденци не ги коментирам, както и заплатата 

на общинския кмет не коментирам. Това е моето предложение, ако искате вие си 

направете за Микрево, за Илинденци.  

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Колеги, възнагражденията са съобразени и са 

на тавана спрямо показателите пуснати с постановление на Министерство на 

финансите. Търсили сме все пак да има някакви критерии по отношение на големина на 

населено място, жители. Оставили сме и резерв, който да бъде съобразен с 

непредвидени изплащания по някакъв повод и след това на края на годината като ДМС. 

По-добре да остане един резерв от колкото да сме в недостиг и да бъркаме в местните 

дейности.  

 

Г-жа Митрева – ПП „Обединени земеделци“ – Принципно резервите остават за ДМС-

та, ако останат. 

 

Г-н Благоев – ПП „ГЕРБ“ – Аз мисля, че кметовете са запознати с така предложените 

им възнаграждения и нямат никакви претенции, затова да си останат така. 

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Ако имаха претенции поне можеха да 

дойдат.  

 

Г-н Чиликов – Коалиция „ Продължаваме Промяната – Демократична България“ – 

Както са си законово предвидени така трябва да си ги гласуваме. 

 

Г-н Благоев – ПП „ГЕРБ“ – Предлагам процедура на гласуване.  

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Процедура на гласуване. 
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Гласува се поименно: 

Предложение относно определяне размера на основното трудово възнаграждение 

на кмета на община Струмяни и кметовете на кметства. 

№ Име Гласували  

„ЗА“ 

Гласували  

„ПРОТИВ“ 

Гласували 

„ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ“ 

1. Севделина Георгиева Траянова За  - - 

2. Мария Петрова Паскова За  - - 

3. Красимир Динчов Димев За  - - 

4. Зоя Руменова Иванова За  - - 

5. Величка Давиткова Манолска  За  - - 

6. Анита Василева Митрева За  - - 

7. Кирил Стоилов Писков  За  - - 

8. Радослав Кирилов Пецанов За  - - 

9. Никол Янкова Тимева-Митрева  За  - - 

10. Славчо Димитров Благоев За  - - 

11. Блажка Огнянова Христова За  - - 

12. Васил Пламенов Атанасов За  - - 

13. Борислав Йорданов Чиликов За  - - 

 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 5 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация, с 13 – за ; против – 0 ;  възд.се – 0  ОбС взе 

Решение № 166 

 

Общински съвет Струмяни реши: 

1.Утвърждава размера на основните месечни работни заплати на кмета на Община 

Струмяни и кметове на кметства, считано от 01.01.2025 г., както следва: 

№ 

по 

ред 

Наименование на длъжността и населеното място Размер на основната 

месечна заплата 

1. Кмет на Община Струмяни 4 700.00 лв. 

2. Кмет на кметство с. Микрево 2 760.00 лв. 

3. Кмет на кметство с. Илинденци 2 280.00 лв. 

4. Кмет на кметство с. Добри Лаки 1 700.00 лв. 

5. Кмет на кметство с. Игралище 1 700.00 лв. 

6. Кмет на кметство с. Цапарево 1 700.00 лв. 

7. Кмет на кметство с. Драката 1 700.00 лв. 
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8. Кмет на кметство с. Каменица 1 700.00 лв. 

 

2. Дава съгласие размерите на допълнителните трудови възнаграждения с 

постоянен и непостоянен характер да се определят от кмета на общината, съгласно 

действащата нормативна уредба за заплащане на труда и вътрешните правила за 

организация на работната заплата в Община Струмяни. 

 

 

Точка трета  от дневния ред: 

Предложение относно даване на мандат от Общински съвет Струмяни на 

представител на община Струмяни за участие на редовно заседание на Общото 

събрание на Асоциация по ВиК на обособената територия, обслужвана от „ВиК” 

ЕООД, град Благоевград, което ще се проведе на 03 юни 2025 година. 

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни зачита предложението. 

 

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Колеги, становището на 

Председателския съвет е да не се дава мандат на наш представител да присъства на 

това заседание.  Поредна година вече е така. Има ли коментари? Г-н Пецанов. 

 

Г-н Пецанов – ПП „ГЕРБ“ – Няколко години под ред се повтарям относно тази 

Асоциация и изпращането на наш представител на заседанията.  Това наше неучастие в 

заседанията не решава проблемите на общината. Ако има как нашият представител, 

дали ще е кмета, или някой друг по някакъв начин отивайки да реши проблемите може 

би ще е по-добре. В момента бягаме от отговорност по някакъв начин. Това е мое 

мнение не искам да го натрапвам на никого. С нашите действия бягаме от отговорност 

от проблемите, които имат гражданите. 

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Това сме го коментирали в по-предни случаи. 

Факт е, че общините, които са с проблемно участие като членове на така наречената 

ВиК Асоциация не участват. Това са Сандански, Петрич, Кресна и Струмяни. Ходили 

сме на заседания. Не означава, че в някой от етапите пак няма да отидем, но след като 

имаме обща позиция и стратегия с общините, които искат да излязат, или са вкарани на 

сала както община Петрич. Винаги сме го коментирали, че без промяна в Закона за 

водите, или без ясна държавна политика по отношение управлението на водите всеки 

път ще си говорим по този начин. За момента това е положението.  С 1,18% каквото и 

да си говорим ние няма какво да променим при положение, че контролния пакет от 33 

% е в ръцете на държавата, в лицето на Областния управител. Няколко от големите 

общини като Благоевград, Банско и Разлог са достатъчни да участват за вземане на 

решения с мнозинство.  Много пъти сме коментирали позицията ни по отношение на 

управлението на водите. Принципно считам, че всички съветници тук имаме една 

позиция. Очакваме времето когато изпълнителната власт действително ще вземе в ръце 

решението на този проблем. Това са няколко области където има неокрупнени 



10 
 

Асоциации по ВиК и проблемите не могат да се неглижират вече повече от 6-7 години 

във ВиК сектора. Да се разчита само на влажни години без инвестиции в акумулиращи 

мощности и в изграждането на довеждащи водопроводи, възстановяване, реновиране и 

изграждане на нови резервоари не е сериозно от страна на държавата. Пак казвам това е 

една чувствителна тема и вие като съветници, и аз като кмет трябва да оглеждаме 

нещата. Довеждането на питейната вода до гражданите със сигурността по отношение 

на чистотата и качеството на питейната вода за да няма проблеми с натравяния и други 

подобни. Това не са думи, които само ги използваме за пред хората. Писков предложи 

на комисиите, но сме го мислили  по много начини и продължаваме да го мислим. 

Първата атака ще дойде от РЗИ. По простата причина, че не могат да ни атакуват за 

собствеността. Първата атака ще дойде по отношение изискването за чистотата, 

санитарно охраняеми зони и така нататък. Директорката на дирекцията, която 

контролираше създаването на ВиК  Асоциациите в България от една година вече не е в 

Регионално министерство.  Тя беше най-големия противник на общините. Което пък ни 

навява на мисълта, че държавата е раздвоена по отношение на ВиК Асоциациите.  На 

срещата ми с Министъра на Регионалното развитие преди месец, месец и нещо при 

въпроса ми какво правим с ВиК Асоциацията Благоевград само повдигна рамене и каза, 

че не е на дневен ред. Самия той нямаше ясното какво ще се случи с него, или с 

Асоциацията.  

 

Г-н Писков – ПП „ГЕРБ“ – Аз искам да се изкажа понеже кмета ми цитира името. 

Първо трябваше да има среща, но не знам дали изобщо да правим такава, с управителя 

на ВиК Благоевград. 

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Ще направим такава следващата седмица.  

 

Г-н Писков – ПП „ГЕРБ“ – Кмете, министъра дали е казал нещо, или не му е на дневен 

ред, на нас населението ни е на дневен ред. Казах го и на комисиите не може един 

човек да е крадец, че взима вода, а друг човек, който не плаща вода 6 години не е 

крадец. Второ инженери ли са, какви дипломи имат не знам, но не може облекчителна 

шахта, която е един резервоар да не е отворена. Да е затворена и да се получава едно 

налягане, и да се пукат всички тръби по трасето. Всеки ден правят някакви неща. Те не 

са на ясно въобще. Преди е имало един човек и е вършил тази цялата работа даже и 

повече. Хората гледат как някакви хора с джипове се въртят постоянно и това е много 

страшно нещо. Няма как това нещо да продължава, тази тагма. На министър ли, ако 

трябва и на Армейския поп ще пишем, но това не може да продължава така, разберете 

го.  

 

Г-н Илиев – кмет на община Струмяни – Коментирахме го на комисиите. Първо една 

среща с управителя на ВиК в следващата седмица.  

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Има ли други изказвания? 

 

Не постъпиха такива. 

 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Процедура на гласуване. 
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Гласува се поименно: 

Предложение относно даване на мандат от Общински съвет Струмяни на 

представител на община Струмяни за участие на редовно заседание на Общото 

събрание на Асоциация по ВиК на обособената територия, обслужвана от „ВиК” 

ЕООД, град Благоевград, което ще се проведе на 03 юни 2025 година. 

 

№ Име Гласували  

„ЗА“ 

Гласували  

„ПРОТИВ“ 

Гласували 

„ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ“ 

1. Севделина Георгиева Траянова - Против - 

2. Мария Петрова Паскова - Против - 

3. Красимир Динчов Димев - Против - 

4. Зоя Руменова Иванова - Против - 

5. Величка Давиткова Манолска  - Против - 

6. Анита Василева Митрева - - Въздържал се  

7. Кирил Стоилов Писков  - Против - 

8. Радослав Кирилов Пецанов - Против - 

9. Никол Янкова Тимева-Митрева  - Против - 

10. Славчо Димитров Благоев - Против - 

11. Блажка Огнянова Христова - Против - 

12. Васил Пламенов Атанасов - Против - 

13. Борислав Йорданов Чиликов - Против - 

 

На основание чл. 10в, ал. 1, т. 7, във вр. с чл. 198б, т. 2, чл. 198е, ал. 3 и ал. 5 от 

Закона за водите и във връзка с чл. 21, ал. 1, т. 15 и ал. 2 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация, с 0 – за ; против – 12 ;  възд.се –1  ОбС 

взе 

Решение № 167 

 
Общински съвет Струмяни реши: 

1. Не дава мандат на представител от община Струмяни за участие в редовно 

присъствено заседание на Общото събрание на Асоциацията по ВиК на обособената 

територия, обслужвана от „ВиК” ЕООД, град Благоевград на 03.06.2025 година. 

 
 

Г-жа Траянова – председател на ОбС Струмяни – Благодаря за присъствието! Поради 

изчерпване на дневния ред закривам двадесет и четвъртото извънредно заседание на 

Общински съвет Струмяни в  10: 48 часа.   

        

 

   

Протоколчик:…………………..                      Председател на ОбС:………………. 

         /Юлияна Трендафилова/                                             /Севделина Траянова/                     


